

## السيرة الذاتية

أ.م.د. سالم داود محسن

الجامعة المستنصرية - كلية التربية

Mobile: +96479033493

Email: salim78@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

- تدريسي في الجامعة المستنصرية-كلية التربية-قسم الرياضيات منذ 2001 وقد تم خلال هذه الفترة التدريس لعدة مراحل دراسية ولمواد مختلفة كما وتم الاشتراك في العديد من اللجان المختلفة في قسم الرياضيات وخارج القسم من خلال التقييمات العلمية والاشتراك في المؤتمرات العلمية داخل وخارج العراق .

### الشهادات الدراسية:

- 2010 Ph.D. #1:
- 2005 M.Sc. #2:
- 2000 B.Sc. #3:
- الجوائز والتكريم الأكاديمي

- #1:
- #2:

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- #1: تم الحصول على لقب مدرس في 2010
- #2: تم الحصول على لقب استاذ مساعد في 2014

### المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
1- التحليل الرياضي	1- الاشراف على طلبة الماجستير والدكتوراه
2- التبولوجي	2- عضو العديد من لجان مناقشة طلبة الماجستير والدكتوراه داخل وخارج القسم
3- التحليل الدالي	3_ عضو العديد من لجان اقرار مشاريع الدكتوراه والماجستير داخل وخارج القسم
4- التفاضل والتكامل	4- الاستلال الالكتروني وكيفية كتابة الرسائل والاطاريح الجامعية
5- التحليل العقدي	

### الأنساب المهني او الجمعيات:

- لجان : عضو في العديد من اللجان في قسم الرياضيات
- رئيس: قي العديد من اللجان في قسم الرياضيات

### المنشورات العلمية

- بحوث علمية . تم نشر 25 بحث
- كتب مؤلفة (1)
- مقالات
- فصول.

### تطوير المهارات:

خلال المسيرة التعليمية تم الاشتراك في العديد من ورشات العمل ذات العلاقة بتطوير اساليب التدريس كدورات طرائق التدريس وكذلك الاشتراك في ورشات عمل وندوات الارشاد التربوي التي تختص بكيفية التعامل مع الطلبة وخصوصا الحالات الخاصة , اما بخصوص المستوى العلمي فقد تم الاشتراك في العديد من المؤتمرات العلمية داخل وخارج العراق وكذلك تم نشر البحوث العلمية في عدد من المجالات العلمية المختلفة , وكذلك تم تلقي العديد من معاملات الترقّيات والخبرات العلمية من قبل بعض الجامعات العراقية . ان كل الخبرات السابقة ساهمت بشكل كبير على تطوير المهارات العلمية والتربوي



## Curriculum Vitae

### Ass.prof.Dr.salim D. Mohsen

*Mustansiriyah University – College of Education*

*Mobile: +964790334923*

*Email: salim78@uomustansiriyah.edu.iq*

#### PERSONAL SUMMARY:

• Teaching at the *Mustansiriyah University* - College of Education - Department of Mathematics since 2001. During this period, teaching was taught for several stages of study and for various subjects, and participated in many different committees in the Mathematics of department and outside the department through scientific assessments and participation in scientific conferences inside and outside Iraq.

#### EDUCATION:

Ph.D. #1: 2010

- M.Sc. #2: 2005
- B.Sc. #3: 2000

#### ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- #1:
- #2:

#### ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- #1: Teacher in 2010
- #2: Assistant Professor in 2014

#### COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
1-Real analysis	1 - Supervising the master's and doctorate students
2- calculus	2 - Member of several discussion committees for Master and PhD students in and outside the department
3 - functional analysis	3- Member of several committees for approval of doctoral and master's projects in and outside the department
4-topology	4- Electronic astrology and how to write letters and university papers
5- complex analysis	

#### PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Committee : Member of many committees in mathematics department
- President : In many committees in the Mathematics Department

#### PUBLICATIONS:

- Papers. 25 search
- Etc.one book

#### PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- During the educational march participated in many workshops related to the development of teaching methods as teaching methods, as well as participation in workshops and seminars educational guidance, which deals with how to deal with students, especially special cases, as for the scientific level has been involved in several scientific conferences in and outside Iraq has also been published scientific research in a number of different scientific journals, and has been received many of the transactions and the scientific experiences of some Iraqi universities. All previous experiences have contributed significantly to the development of scientific and educational skills.

